

# Referat bestyrelsesmøde

Deltagere: Rasmus Buhl  
Mikkel Johansen (ref.)  
Trine Rosenbæk  
Søren Braas  
Henrik Fyllengraf  
Sara Johansen  
Helle Thisted (Afbud)

Tidspunkt: 25.08.2025 kl. 19.30

Sted: Hos Rasmus

Vedr: Bestyrelsesmøde

Nedenstående emner blev behandles/besluttet

---

## 1. Sidste referat:

Ingen kommentarer til sidste referat.

## 2. Økonomi:

Der er 66 medlemmer hvoraf 27 som mangler at betale kontingent. Der er indkommet 5.800,- kr. i kontingenter.

Søren har ikke fået adgang til banken endnu, hvis ikke det løses inden udgangen af september mdr. så skiftes der bank.

Der er 74.398,77 kr. indestående på foreningens konto.

Shelter har generet 2.511,- kr. de første 2 kvartaler – 2.670,- kr. i juli og august inkl. betaling for træ.

## 3. Hjemmeside:

Rasmus udleverede "manual" til hvordan hjemmesiden redigeres og sender den digitalt til alle bestyrelsesmedlemmer inkl. kontaktinfo på "hotline" Michael fra designeruniverset i Skanderborg.

Layout på hjemmesiden blev drøftet, at der på forsiden skal stå alle kommende aktiviteter. Aktiviteter på underside slettes.

De dokumenter som er lagt op som f.eks. referater fastholdes for at have en "historik" hvad der er sket i foreningen.

Videoer på forsiden fjernes da de ligger under mød naboerne.

Der skal ryddes op på de underliggende sider. Sara meldte sig frivilligt hvor hun får ryddet op inden næste bestyrelsesmøde.

# Referat bestyrelsesmøde

## 4. Sommerfest:

Martin har fået støbt gulv og gjort lokalet rent, så der er klar til sommerfesten. Mikkel spørger om Martin har hentet toilettet.

Der er tilmeldt 24 voksne og 4 børn. Trine rykker hver uge på Facebook for at folk skal deltage.

Mad bestilles udefra med forskellige slags kød og tilbehør. Der bestilles mad fra Superbrugsen i Hatting. Søren B. ringer til brugsen for at bestille mad. Der skal bestilles eller vil bages pølsehorn til børnene.

Der er 6 som har tilmeldt sig til at bage kage, Trine kontakter nogle af dem som vil bage kage om de kan bage pølsehorn i stedet.

Trine spørger Søren Thuesen om vi kan låne den store grill + Søren og Mikkels gas grill.

Arrangementet starter kl. 17.00 med aktiviteter og spisning fra 18.30.

Hanna vil gerne stå for børneaktiviteter.

Trine køber "duge" til borde.

Bestyrelsen mødes fredag den 5. september kl. 17.00 hos Rasmus for at hente service. Der handles ind fredag eftermiddag:

- Øl og sodavand
- Rød og hvidvin
- Chips
- Servietter
- Kaffe og filtre

Søren og evt. Trine henter maden lørdag.

Mikkel følger op på toiletvogn.

## 5. Gudenåen stien mv.:

Gudenåstien er afsluttet med opsætning af pæle.

Projektlederen for Gudenå stien, Lise Kjær Poulsen, har fremsendt en deklaration / tinglysning hvori der står at foreningen skal forestå græsslåningen ved vildtbanestien, uden at foreningen har accepteret dette (aftale har ikke tidligere været fremsendt til godkendelse).

Rasmus kontakter Lise, at foreningen ikke har tilkendegivet at vi vil forestå vedligeholdelse, og at kommunen skal håndtere dette.

Ændringen af infotavlerne afventer områdefornyelse hvor punktet tages op igen.

# Referat bestyrelsesmøde

## 6. Bordtennisturnering:

Der afholdes bordtennisturnering 25. oktober i Nim multihal. Mikkel laver plakat og rundsender til landsbyerne og poster på facebook.

Søren laver turneringsplan og booker multihuset.

Søren og Mikkel er tovholder på turneringen.

## 7. Områdefornyelse:

Bestyrelsen har udarbejdet ansøgning til områdefornyelse og indsendt denne til forvaltningen. Foreningen har fået følgende tilbagemelding.

*Kære Mikkel,*

*Tak for jeres reviderede ansøgning.*

*Den er blevet fin og vi synes begge at i skal indsende den – vent gerne til slutningen af året – det kan jo være at I kommer på flere gode ideer I kan tage med i ansøgningen 😊.*

*Der er stadig lidt småting som vi skal have på plads, hvis politikerne nikker til den til april, f.eks.:*

- *Er det bevidst at I stadig har lysmaskerne med – se min seneste mail?*
- *Der laves områdefornyelse på offentlige arealer så i forhold til søen, så udgår denne nok ved programskrivningen, men vi vil i stedet opfordre jer til at søge oplandspuljen.*
- *Fælleshus til opbevaring skal vi også lige snakke om.*

*Det var lige det vi faldt over ved gennemgangen*

Mikkel kontakter forvaltning at et evt. teamsmøde den 20. oktober som er næste bestyrelsesmøde.

Desuden bliver der lavet vejbump i Underup som nedenstående.



# Referat bestyrelsesmøde

## 8. Service og bord/stoletrailer:

Bestyrelsen mødes mandag den 20. oktober kl. 17.00 hvor der hentes pizza hos Rasmus før bestyrelsesmøde.

Søren og Rasmus måler stropper op i forbindelse med sommerfesten.

## 9. Vand til Shelter

Der er 8.361,39 kr. inkl. moms i overskud. Henrik bestiller de sidste dele til lækagesikringen

Der mangler betaling for sand og stabilgrus på 4.500,00 inkl. moms, Mikkel rykker for faktura ved Martin.

Når Henrik har bestilt dele, kan Mikkel lave samlet regnskab og indsendes til kommunen.

Lækagesikringen laves til efterårsklargøring.

Punkter som skal laves udover til efterårsklargøringen:

- Prop i vandhane ved shelter
- Planering og ekstra stabilgrus ved den store låge til shelterpladsen

## 10. Baggrund til områdeskilte

Vi har fået tildelt midlerne ved sidste landsbyrådsmøde, Rasmus skriver til kommunen for at få overført midlerne.

Søren bestiller skiltene ved Skiltex når midlerne er modtaget.

## 11. Møderække:

- 20. oktober hos Rasmus (vinterklargøring, haloween og bordtennis)
- 12. januar hos Henrik (generalforsamling)

## 12. Evt.

Fredagsbar: Jørn Juul har sendt en forespørgsel på om det beløb der kom ind i forbindelse med fredagsbaren udbetales. Der kom 1.160,00 kr. som overføres til Jørn Juul, men han skal lave en udlægsnota på udgifterne. Søren kontakter Jørn for at få afsluttet udgifterne.

**Næste møde – 20. oktober hos Rasmus – OBS! kl. 17.00 grundet service.**